
Babbeltent op de jaarmarkt
We kijken terug op een zeer geslaagde jaarmarkt. 
Een bewolkte start met een zonnig einde. We zijn 
blij met de vele positieve en warme reacties van de 
bezoekers. Dat sterkt ons in onze overtuiging dat 
onze visie de juiste is. We danken iedereen voor de 
steun en blijven verder werken. U deelde massaal 
uw mening aan onze tent en zette uw nummertjes 
in bij de voor u belangrijke speerpunten. Daaruit 
werden tien winnaars getrokken. 

Herkent u uw nummer op de foto? Stuur dan uw gegevens 
naar peter.cornelis@n-va.be en ontvang een mooie prijs.

SIEBE VAN HOUT: 
onze kandidaat 
voor het Vlaams 
Parlement
Liggen de Vlaamse cultuur en eigenheid 
u nauw aan het hart? Hecht u waarde 
aan onze warme, mooie tradities? Dan 
hee�  u op 9 juni de kans om een duide-
lijk signaal te geven. Siebe Van Hout is 
kandidaat voor het Vlaams Parlement. 

Onze samenleving staat voor grote 
uitdagingen. Vanuit de politiek moeten 
er daadkrachtige antwoorden komen. 
Als jongste kandidaat op de Antwerpse 
lijst voor het Vlaams Parlement wil ik me 
inzetten voor uw belangen en me focussen 
op de jeugd en onze Vlaamse cultuur.

Een jeugdig Vlaanderen
De situatie voor jongeren is de laatste 
twintig jaar sterk veranderd. Dat brengt 
nieuwe uitdagingen met zich mee. Het 
mentale welzijn staat onder druk, de aan-
koop van een eigen woning wordt moeilijk 
en er is nood aan uitmuntend onderwijs. 
Daarvoor mogen we als maatschappij niet 
blind zijn. Ik wil me engageren voor een 
Vlaanderen waarin onze jongeren alle 
kansen krijgen. 

Een Vlaamse cultuur, gedragen met trots

De succescijfers van de Canon van Vlaan-
deren of het enthousiasme rond onze 
uitgebreide erfgoedsector bewijzen dat 

cultuur een prioritair thema is. Wanneer 
de voorbije periode op een bruuske en on-
genuanceerde manier gemorreld werd aan 
de Vlaamse tradities, reageerde u terecht 
verontwaardigd. Als historicus in spe 
wil ik strijden om de Vlaamse cultuur en 
eigenheid opnieuw hun verdiende plaats 
te geven. Onze normen en waarden, onze 
tradities, onze taal en onze rijke geschie-
denis verbinden ons. Ze vormen de basis 
voor een warme gemeenschap en verdie-
nen respect. We moeten er trots op zijn. 

Kies voor verandering

Uw keuze zal cruciaal zijn. Met uw stem 
kan u ervoor zorgen dat Vlaanderen en 
de Vlamingen het beleid krijgen waar 
ze recht op hebben. De Vivaldi-regering 
druist in tegen elk belang van de hard-
werkende, sparende en ondernemende 
Vlaming. Dat mogen we niet opnieuw 
laten gebeuren. Alleen de N-VA kan 
verandering brengen. Ook op het Vlaamse 
niveau blijven wij uw noden vooropstel-
len en zorgen we elke dag voor gezonde 
financiën en goed beleid, met een warm 
hart voor de gemeenschap. 

Voor een welvarend Vlaanderen

Ik vraag uw stem om de Vlaamse welvaart 
te garanderen. Niet alleen in de komende 
legislatuur, maar voor de komende gene-
raties. Met een stem op de N-VA verzekert 
u zich van een welvarend Vlaanderen dat 
klaar is voor de toekomst.

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Politiek paspoort van Siebe
    Geboren en getogen Olmenaar
    24 jaar
    Afstuderend Geschiedenis KU Leuven
    Oud-leiding KSA ’t Stotertke
    Ondervoorzitter Jong N-VA Mol-Balen
    Lijsttrekker N-VA Balen-Olmen
    Bestuurslid jeugdraad Balen

Balen-Olmen
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www.n-va.be/balen-olmenbalen-olmen@n-va.be N-VA Balen-Olmen
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N-VA Balen-Olmen werkt (voor u)!

Wateroverlast na riolerings-
werken in de Krommepad
Tijdens hevige regenval blijven er in de Krommepad 
grote waterplassen staan. Zowel op de weg, als op 
opritten en bermen. En dat zorgt voor wateroverlast. 
Dat is vreemd, want de weg werd pas heraangelegd 
en voorzien van riolering. Raadslid Tom Vranckx 
kaartte dat aan en kreeg als antwoord dat er geen 
regenwaterafvoer voorzien werd, enkel vuilwater-
riolering. Men verwacht dus dat het regenwater 
naast de weg in de bermen voor de huizen wegtrekt. 
Dat kan en moet anders!

Binnenkort pasfoto’s in 
het gemeentehuis?
Gemeenteraadslid Kelly Van Baelen stelde bijna twee jaar 
geleden voor om inwoners de mogelijkheid te bieden om 
in het gemeentehuis pasfoto’s te laten maken. “Dat is een 
dienstverlening voor de bevolking. Minder mobiele personen 
moeten zo maar één verplaatsing maken om alles in orde 
te krijgen. Er zijn al weinig fotografen in de buurt, wat het 
ook voor werkende ouders met kinderen moeilijk maakt om 
tijdens de openingsuren bij een fotograaf te geraken.” 

Naar aanleiding van een project van minister Verlinden rond 
het beschikbaar stellen van fotomateriaal voor gemeenten om 
zelf pasfoto’s te maken, vroeg Kelly Van Baelen nogmaals om 
dat ook in onze gemeente mogelijk te maken. Het gemeente-
bestuur reageerde twee jaar geleden negatief. Maar nu is het 
wel enthousiast. In het kader van het tegengaan van identi-
teitsfraude is de invoering van het maken van een pasfoto 
met gespecialiseerd materiaal een grote meerwaarde. Dat 
illustreert nogmaals dat ook vanuit onze N-VA-fractie in de 
oppositie goede voorstellen komen die de dienstverlening en 
het wooncomfort van onze inwoners verhogen.

Zwerfvuil op bedrijventerreinen 
structureel aanpakken
Gemeenteraadslid en bedrijfsleider Jef Convens kaartte de problematiek 
aan op de gemeenteraad: “Op de bedrijventerreinen in onze gemeente zie 
je allerhande zwerfvuil. Dat is een probleem voor het milieu én voor de 
uitstraling van de buurt en de bedrijven. Om dat aan te pakken vragen we 
de gemeente om een coördinerende rol op te nemen en de bedrijven te 
contacteren met de oproep om hun schouders te zetten onder het aanpak-
ken en voorkomen van dat probleem. Alleen als iedereen eraan meewerkt 
kunnen we het sluikstorten en zwerfvuil tegengaan en voorkomen.” 

Riolering net aangelegd en alweer wateroverlast 

in de Krommepad. 

    De N-VA vraagt duidelijkheid en een oplossing!

N-VA zet pasfoto’s nemen in het gemeentehuis weer op de agenda.
    Het bestuur is nu wél enthousiast.

Zwerfvuil op onze bedrijventerreinen.
   De N-VA vraagt een gecoördineerde aanpak.

www.n-va.be/balen-olmenbalen-olmen@n-va.be N-VA Balen-Olmen



N-VA Balen-Olmen werkt (voor u)!

Nieuwe vergunning Hondapark: 
positief signaal voor voortbestaan 
motorcross in onze gemeente
In februari 2024 werd de vergunning van het Hondapark 
vernietigd door de Raad van State door een klacht door vzw 
Valk. Niet omwille van overlast of impact op de omgeving. 
Maar de Raad van State was van mening dat in 1999 de 
toenmalige Vlaamse Regering ten onrechte de spoedeisend-
heid inriep om binnen de drie dagen een advies te ontvan-
gen voor haar regelgeving. Dat had toen niet mogen gebeu-
ren. Andere vernietigingsmotieven waren niet voorhanden.

Onze afdeling stond en staat achter de motorcross en nam 
ook nu weer contact op met het kabinet van Vlaams minis-
ter van Omgeving Demir en dat van Vlaams minister van 
Sport Weyts. Ook van de uitbaters en de vrijwilligers van het 
Hondapark kregen we te horen dan hun hart nog steeds klopt 
voor de cross. Ze willen niets liever dan een doorstart. 

Minister Demir kende in maart een nieuwe vergunning 
toe. Ze liet een herstelbeslissing voorbereiden met inbegrip 

van een nieuwe hoorzitting. De minister werkte een nieuwe 
omstandige motivatie uit. De geluidstudie stelde vast dat een 
overschrijding van de richtwaarden mits milderende maat-
regelen remedieerbaar is. Op het vlak van stikstof is de impact 
dankzij het stikstofdecreet als aanvaardbaar te beschouwen. 
De vergunning wordt verleend voor zeven jaar, tot 2031. 
Minister Demir gaf altijd al aan achter de motorcross te staan 
en voegde net zoals in 2022 de daad bij het woord. 

Wij blijven meewerken en meedenken over de toekomst van 
het Hondapark en de motorcross in onze gemeente. We hopen 
dat de vergunning eindelijk weer de start kan zijn van een 
blijvend circuit in onze gemeente.

Gemeente Balen wil parking aan de Olmense Markt verkopen
De gemeente Balen wil de nieuw aan-
gelegde parking naast de Olmense 
Markt verkopen aan een projectont-
wikkelaar, om er 6 woningen en 24 
appartementen te bouwen met een 
ondergrondse garage. Waar gaan we 
dan onze auto’s nog mogen/kunnen 
parkeren? En waar kunnen we nog iets 
organiseren zoals kermis, carnaval …?

Op de gemeenteraad van maandag 26 
februari interpelleerde gemeenteraadslid 
Ludo Lenaerts namens de N-VA-fractie 
Balen-Olmen daarover het gemeente-
bestuur: “Als tegenprestatie zou de 
projectontwikkelaar de kostprijs van 
de grond betalen en in de ondergrondse 
garage een openbaar gebruiksrecht van 
30 jaar voorzien voor 14 parkeerplaat-
sen. Op dit ogenblik kunnen er op de 
parking 14 wagens parkeren, maar 
die capaciteit kan verdubbeld worden 
wanneer men het volledige perceel 
zou gebruiken. De gemeente heeft dat 
perceel in 2018 aangekocht om – in het 
kader van Olmen 21 – een parking van 
te maken. En om van de huidige markt 
een gezellige groene ontharde ruimte te 

maken met waterpartijen en wadi’s 
zodat het oppervlaktewater van de 
markt en aanliggende huizen opgevan-
gen wordt en/of laat infiltreren.”

De gemeente liet begin 2024 samen 
met 5 andere Kempense gemeenten een 
subsidieaanvraag indienen onder de 
naam “Kempen Breekt uit”. Dat project 
voorziet dat de heraanleg ten laatste in 
2027 gerealiseerd moet zijn. Men wil het 
marktplein omvormen van dorps-
parking tot dorpspark door:

  het opbreken van:

•   1.460 m² verharding en vervanging door 
water passerende/waterdoorlatende 
verharding;

•   35 m² verharding en aanleg waterpleintje;

•   500 m² verharding en vervangen door 
plantvak en eventueel nieuwe boord-
steen;

•   500 m² verharding en vervangen door 
wadi met kruiden/gras;

    aanplant van biodivers groen (bomen, 
struiken, containerplantjes) en groei-

ruimte voor bestaand groen (vergroten 
boomspiegels);

    plaatsing van regenwaterput voor 
hergebruik hemelwater;

    plaatsing van een overkapping (scha-
duw/koelte) met natuurlijke elementen;

   auto’s maximaal te weren.

Onze vraag is en blijft: waar kunnen we 
onze auto nog parkeren en waar kunnen 
we nog activiteiten organiseren?

Nieuwe vergunning Hondapark is cruciaal voor doorstart circuit.
    N-VA Balen-Olmen blijft achter de motorcross staan.

Gemeente wil parking Olmense Markt 
verkopen.

    Waar mogen en kunnen wij onze 
auto nog parkeren?

www.n-va.be/balen-olmenbalen-olmen@n-va.be N-VA Balen-Olmen



Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 

lan willen we de komende jaren 

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

Op 


